
PROTOKÓŁ nr VII/2024 projekt

Sesji Rady Gminy Poświętne z dnia 29.10.2024 r.

Ad. 1.  Otwarcie obrad VII sesji Rady Gminy.

Po odmówieniu modlitwy i odczytaniu informacji dotyczącej transmitowania i utrwalania 

obrad,  Przewodnicząca Rady  Elżbieta Fiedorek o godzinie 10:14  otworzyła VII  sesję 

Rady Gminy Poświętne IX kadencji.

Stwierdziła, że w sesji  uczestniczy  14 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada 
Gminy może obradować i podejmować uchwały.

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.

Z-ca Wójta pan Alfred Dobrzyński zgłosił zmianę porządku obrad poprzez usunięcie pkt 14 
i  dodanie  w  to  miejsce  punktu  o  następującej  treści:  „Podjęcie  uchwały  w  sprawie 
obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2025 r.”

Rada Gminy Poświętne w jawnym głosowaniu 14 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”, przy 0 
głosach „wstrzymujących się” (protokół w z głosowania w załączeniu) przyjęła zmianę do 
porządku obrad VII  sesji Rady Gminy.

Z-ca Wójta pan Alfred Dobrzyński  zgłosił zmianę porządku obrad poprzez dodanie pkt 16 
o  treści  „Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia 
międzygminnego”.

Rada Gminy Poświętne w jawnym głosowaniu 14 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”, przy 0 
głosach „wstrzymujących się” (protokół w z głosowania w załączeniu) przyjęła zmianę do 
porządku obrad VII  sesji Rady Gminy.

Następnie Przewodnicząca Rady zarządziła przegłosowanie całego porządku obrad.
Rada Gminy Poświętne w jawnym głosowaniu 14 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”, przy 0 
głosach  „wstrzymujących  się”  (protokół  w  z  głosowania  w  załączeniu)  przyjęła  z 
uwzględnieniem przegłosowanych zmian następujący porządek obrad VII  sesji 
Rady Gminy:

1. Otwarcie obrad  VII sesji Rady Gminy Poświętne.
2. Przyjęcie porządku  obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Poświętne na lata 2024-2028.
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 r. 
5. Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej 

Powiatowi  Białostockiemu  na  realizację  zadania  inwestycyjnego  na  drodze 
powiatowej na terenie Gminy Poświętne: "Opracowanie dokumentacji projektowej 
na Przebudowę z rozbudową drogi powiatowej Nr 1565B w miejscowości Brzozowo-
Stare (Gmina Poświętne)".

6. Podjęcie  uchwały  uchylającej  uchwałę  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej 
Powiatowi  Białostockiemu  na  realizację  zadania  inwestycyjnego  na  drodze 
powiatowej na terenie Gminy Poświętne: "Opracowanie dokumentacji projektowej 
na Przebudowę z rozbudową drogi powiatowej Nr 1567B na odcinku Wilkowo Stare 
- Łukawica (Gmina Poświętne)".



7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od 
nieruchomości.

8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków 
transportowych.

9. Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  określenia  zasad udzielania  z 
budżetu gminy dotacji na dofinansowanie budowy indywidualnych przydomowych 
oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Poświętne.

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli 
nieruchomości  i  zagospodarowania  tych odpadów,  w zamian za  uiszczoną przez 
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Gminy Poświętne.

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  szczegółowego  trybu  i  harmonogramu 
opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy Poświętne do 2032 r.

13. Przedstawienie informacja w sprawie średniej ceny sprzedaży drewna, obliczonej 
według  średniej  ceny  drewna  uzyskanej  przez  nadleśnictwa  za  pierwsze  trzy 
kwartały 2024 r.

14. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów 
wymiaru podatku rolnego na 2025 r.

15. Przedstawienie informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Poświętne w 
roku  szkolnym  2023/2024  w  tym  o  wynikach  nadzoru  pedagogicznego  oraz 
egzaminów ośmioklasisty. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
międzygminnego.

17. Przedstawienie informacji o pracy wójta pomiędzy sesjami Rady Gminy.
18. Interpelacje i zapytania Radnych.
19. Sprawy różne.
20. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy Poświętne.
21. Zamknięcie obrad. . 

Ad. 3.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Poświętne na lata 2024-2028.

Wójt poinformował, że zabezpieczono środki na 2025 r. na przebudowę z rozbudową drogi 
powiatowej nr 1565B w miejscowości Brzozowo Stare w kwocie 86.654,00 zł. Uaktualniono 
limit wydatków na modernizację świetlic wiejskich, przebudowę drogi gminnej w Porośl 
Wojsławy, na odcinku Liza Stara-Wodźki oraz na odcinku Poświętne-Grochy.
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem uchwały.

Rada Gminy Poświętne w jawnym głosowaniu 14 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”, przy 0 
głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  w sprawie w sprawie  zmian w budżecie 
gminy na 2024 r. (uchwała VII/46/2024 i protokół z głosowania w załączeniu)

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 r.

Wójt przedstawił  zmiany w budżecie dotyczące inwestycji  takich jak przebudowa drogi 
gminnej w Porośl Wojsławy, modernizacja świetlic wiejskich, zakup maszyn do zimowego 
utrzymania dróg,   wykonanie wiaty garażowej. Na wszystkie te przedsięwzięcia należało 
zwiększyć wydatki w budżecie gminy. 



Wójt  poinformował  o  planowanej  dotacji  z  budżetu  gminy  na  kwotę  27.122,00  zł 
przeznaczoną na rozbudowę drogi w Brzozowie Starym. Pani Skarbnik odczytała wszystkie 
zmiany w budżecie gminy z uwzględnieniem poszczególnych działów. 

Przewodnicząca  Rady   poprosiła  panią   Agnieszkę  Ostrowską  z-cę  Przewodniczącego 
Komisji  Rozwoju Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii w sprawie 
projektu uchwały. Komisja zaopiniowała powyższą uchwałę pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem uchwały.

Rada Gminy Poświętne w jawnym głosowaniu 14 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”, przy 0 
głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie w sprawie  zmian w budżecie 
gminy na 2024 r. (uchwała VII/47/2024 i protokół z głosowania w załączeniu)

Ad.  5.  Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  udzielenia  pomocy 
finansowej Powiatowi Białostockiemu na realizację zadania inwestycyjnego na 
drodze  powiatowej  na  terenie  Gminy  Poświętne:  "Opracowanie  dokumentacji 
projektowej  na  Przebudowę  z rozbudową  drogi  powiatowej  Nr 1565B 
w miejscowości Brzozowo-Stare (Gmina Poświętne)".

Temat przedstawiła Skarbnik pani Anna Zawadzka. 

 Poinformowała, że udziela się pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu z budżetu 
Gminy Poświętne 2024 roku w formie dotacji celowej w kwocie 27 122 zł na realizację 
zadania inwestycyjnego na drodze powiatowej na terenie Gminy Poświętne: „Opracowanie 
dokumentacji  projektowej  na  Przebudowę z  rozbudową drogi  powiatowej  Nr  1565B w 
miejscowości Brzozowo- Stare.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem uchwały.

Rada Gminy Poświętne w jawnym głosowaniu 14 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”, przy 0 
głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Białostockiemu na realizację zadania inwestycyjnego na drodze powiatowej na 
terenie  Gminy  Poświętne:  "Opracowanie  dokumentacji  projektowej  na  Przebudowę 
z rozbudową  drogi  powiatowej  Nr 1565B  w miejscowości  Brzozowo-Stare  (Gmina 
Poświętne)" (uchwała VII/48/2024 i protokół z głosowania w załączeniu)

Ad.  6.  Podjęcie  uchwały  uchylającej  uchwałę  w sprawie  udzielenia  pomocy 
finansowej Powiatowi Białostockiemu na realizację zadania inwestycyjnego na 
drodze  powiatowej  na  terenie  Gminy  Poświętne:  "Opracowanie  dokumentacji 
projektowej na Przebudowę z rozbudową drogi powiatowej Nr 1567B na odcinku 
Wilkowo Stare - Łukawica (Gmina Poświętne)".

Temat przedstawiła Skarbnik pani Anna Zawadzka. 

Poinformowała, że uchyla się  uchwałę Nr XXXV/286/2024 Rady Gminy Poświętne z dnia 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na realizację zadania 
inwestycyjnego na drodze powiatowej nr 1567B  na odcinku Wilkowo Stare – Łukawica 
ponieważ wszystkie środki na realizację tego zadania zostały przesunięte na 2025 r. 



Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem uchwały.

Rada Gminy Poświętne w jawnym głosowaniu 14 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”, przy 0 
głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę uchylającą uchwałę  w sprawie udzielenia 
pomocy  finansowej  Powiatowi  Białostockiemu na  realizację  zadania  inwestycyjnego  na 
drodze powiatowej na terenie Gminy Poświętne: "Opracowanie dokumentacji projektowej 
na  Przebudowę  z rozbudową  drogi  powiatowej  Nr 1567B  na  odcinku  Wilkowo  Stare  - 
Łukawica  (Gmina  Poświętne)"  (uchwała  VII/49/2024  i  protokół  z  głosowania  w 
załączeniu)

Ad.  7.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  określenia  wysokości  stawek podatku  od 
nieruchomości.

Temat przedstawiła Agnieszka Kuryś- inspektor w Urzędzie Gminy. 

Pani  Agnieszka  Kuryś  poinformowała  o  obwieszczeniu  Ministra  Finansów  w  sprawie 
podatków i opłat lokalnych na 2025 r. Omówiła jak podatki lokalne kształtowały się od 
2018 r. i  że w tym roku nastąpił wzrost o 2,7 % w stosunku do roku ubiegłego. Pani  
Agnieszka Kuryś odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca  Rady   poprosiła  panią   Agnieszkę  Ostrowską  z-cę  Przewodniczącego 
Komisji  Rozwoju Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii w sprawie 
projektu uchwały. Komisja zaopiniowała powyższą uchwałę pozytywnie. 

Radny Wiesław Gołębiewski zaproponował, żeby w przyszłości zmniejszyć lub zaniechać 
poboru podatku od nieruchomości również od mieszkańcy gminny, którzy nie są rolnikami. 
Wspomniał również o obniżeniu podatków dla przedsiębiorców. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem uchwały.

Rada Gminy w jawnym głosowaniu 14 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się„  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
(uchwała VII/50/2024 i protokół głosowania w załączeniu).

Ad.  8.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  określenia  wysokości  stawek podatku  od 
środków transportowych.

Temat przedstawiła Elżbieta Grochowska-inspektor w Urzędzie Gminy. 

Pani Elżbieta Grochowska poinformowała, że stawki podatku ustala rada gminy na dany 
rok. Stawki podatku nie mogą być wyższe od podanych w obwieszczeniu Ministra Finansów 
sprawie górnych granic stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych, oraz niższe od kwot 
podanych   w  obwieszczeniu  Ministra  Finansów  w  sprawie  stawek   minimalnych   od 
środków transportowych. Przedstawiła propozycje wzrostu stawek w podatku od środków 
transportowych na 2025 r. dla osób fizycznych i prawnych. Propozycje przewidują wzrost 
stawek  o  2,7  % w stosunku  do  roku  ubiegłego.  Wójt  szczegółowo omówił  zmiany  w 
stawkach podatkowych przestawione w tabeli.  
Wójt  wspomniał,  że  proponowane  stawki  podatkowe  zostały  porównane  ze  stawkami 
obowiązującymi w gminach ościennych. 
Przewodnicząca  Rady   poprosiła  panią   Agnieszkę  Ostrowską  z-cę  Przewodniczącego 
Komisji  Rozwoju Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii w sprawie 
projektu uchwały. Komisja zaopiniowała powyższą uchwałę pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem uchwały.



Rada Gminy Poświętne w jawnym głosowaniu 13 głosami „za”, 1 głosem „przeciw”, przy 0 
głosach „wstrzymujących się”  podjęła  uchwałę  w sprawie  określenia  wysokości  stawek 
podatku od środków transportowych (uchwała nr VII/51/2024 i protokół z głosowania w 
załączeniu).

Ad.  9.  Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  określenia  zasad 
udzielania z budżetu gminy dotacji na dofinansowanie budowy indywidualnych 
przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Poświętne.

Temat przedstawił z-ca wójta Alfred Dobrzyński. 

Poinformował, że powyższa uchwała obowiązuje od 2015 r. i należy ją jedynie zmienić w 
części  dotyczącej terminu do którego można ubiegać się o dofinansowanie  na budowę 
indywidualnej oczyszczalni ścieków. Dotacja może być udzielona na budowę oczyszczalni 
na  nieruchomościach,  na  których  budowa  sieci  kanalizacyjnej  jest  technicznie  lub 
ekonomicznie nieuzasadniona. 
Przewodnicząca  Rady   poprosiła  panią   Agnieszkę  Ostrowską  z-cę  Przewodniczącego 
Komisji  Rozwoju Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii w sprawie 
projektu uchwały. Komisja zaopiniowała powyższą uchwałę pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem uchwały.

Rada Gminy w jawnym głosowaniu 14 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się„  podjęła uchwałę  w sprawie określenia zasad udzielania z budżetu 
gminy  dotacji  na  dofinansowanie  budowy  indywidualnych  przydomowych  oczyszczalni 
ścieków na terenie Gminy Poświętne (w załączeniu Uchwała nr VII/52/2024 i protokół z 
głosowania).

Ad.  10.  Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  szczegółowego 
sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w 
zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi.

Temat przedstawił z-ca wójta Alfred Dobrzyński. 

Wójt poinformował, że do uchwały nr VII/61/19 proponuję się zmiany polegające na tym, 
że zmieszane odpady komunalne oraz bioodpady w okresie od kwietnia do października 
odbierane będą nie rzadziej niż raz na miesiąc z budynków wielolokalowych i nie rzadziej 
niż raz na miesiąc z budynków mieszkalnych jednorodzinnych i domków letniskowych lub 
innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe.
Gmina Poświętne przejmuje obowiązek wyposażenia nieruchomości w worki przeznaczone 
do selektywnego zbierania odpadów komunalnych, natomiast wyposażenie w pojemniki na 
odpady należeć będzie do mieszkańców. Wójt wspomniał, że zmiany są konieczne, żeby 
zmniejszyć koszty dopłat przez gminę do wywozu nieczystości. 

Przewodnicząca Rady  poprosiła  Wojciecha Roszkowskiego - Przewodniczącego Komisji 
Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  o  przedstawienie  opinii  w  sprawie  projektu  uchwały. 
Komisja zaopiniowała powyższą uchwałę pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem uchwały.



Rada Gminy w jawnym głosowaniu 14 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących  się„   podjęła  uchwałę  w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i  zakresu 
świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi  (w załączeniu Uchwała 
nr VII/53/2024 i protokół głosowania).

Ad. 11.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie Gminy Poświętne.

W sprawie tej uchwały głos zabrał z-ca wójta Alfred Dobrzyński. 

Poinformował, że do uchwały XV/130/2021 proponuje się następujące zmiany. 
Każda  nieruchomość  powinna  być  wyposażona  w  pojemniki  na  odpady  zmieszane 
(obowiązek  po  stronie  mieszkańców)  i  worki  przeznaczone  do  selektywnego  zbierania 
odpadów komunalnych (obowiązek po stronie Gminy). Zmieszane odpady komunalne oraz 
bioodpady w okresie od kwietnia do października odbierane będą nie rzadziej niż raz na 
miesiąc  z  budynków  wielolokalowych  i  nie  rzadziej  niż  raz  na  miesiąc  z  budynków 
mieszkalnych  jednorodzinnych  i  domków  letniskowych  lub  innych  nieruchomości 
wykorzystywanych  na  cele  rekreacyjno-wypoczynkowe.  Odpady  komunalne  zbierane 
selektywnie z budynków wielolokalowych odbierane będą nie rzadziej niż raz na miesiąc.

Przewodnicząca Rady  poprosiła  Wojciecha Roszkowskiego - Przewodniczącego Komisji 
Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  o  przedstawienie  opinii  w  sprawie  projektu  uchwały. 
Komisja zaopiniowała powyższą uchwałę pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem uchwały.

Rada Gminy Poświętne w jawnym głosowaniu 14 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”, przy 0 
głosach „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę w sprawie zmiany regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Gminy Poświętne.(uchwała nr VII/54/2024 i protokół z 
głosowania w załączeniu).

Ad.  12.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  szczegółowego  trybu  i 
harmonogramu opracowania  projektu  Strategii  Rozwoju  Gminy  Poświętne  do 
2032 r.

W sprawie tej uchwały głos zabrał z-ca wójta Alfred Dobrzyński. 

Poinformował, że do tej pory opracowanie strategii nie było obowiązkowe, natomiast po 
zmianie ustawy od 2026 r,. gminy będą zobligowane do opracowania takiej strategii dla 
swojej gminy.  Omówił tryb i harmonogram opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy 
Poświętne. 
Przewodnicząca  Rady   poprosiła  panią   Agnieszkę  Ostrowską  z-cę  Przewodniczącego 
Komisji  Rozwoju Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii w sprawie 
projektu uchwały. Komisja zaopiniowała powyższą uchwałę pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem uchwały.

Rada Gminy Poświętne w jawnym głosowaniu 14 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”, przy 0 
głosach „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę  w sprawie określenia szczegółowego trybu 



i  harmonogramu opracowania  projektu  Strategii  Rozwoju  Gminy Poświętne do 2032 r.
(uchwała VII/55/2024 i protokół z głosowania w załączeniu).

Ad.13.  Przedstawienie informacja w sprawie średniej ceny sprzedaży drewna, 
obliczonej  według  średniej  ceny  drewna  uzyskanej  przez  nadleśnictwa  za 
pierwsze trzy kwartały 2024 r.

Temat przedstawiła Agnieszka Kuryś- inspektor w Urzędzie Gminy

Pani Agnieszka Kuryś poinformowała jak podatek leśny kształtował się od 2018 r. do 2024 
r. i ile będzie wynosił w 2025 r. Wyjaśniła, że średnia cena sprzedaży drewna zmalała w 
stosunku  do  roku  poprzedniego  i  wynosi  obecnie  277,35  zł  za  1m3.  Skarbnik 
poinformowała o prognozowanych wpływach z podatku leśnego.

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji.

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę w  obradach.

Po przewie Przewodnicząca poprosiła panią  Agnieszkę Ostrowską z-cę Przewodniczącego 
Komisji  Rozwoju Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii w sprawie 
średniej ceny drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2024 r.
Komisja nie wniosła propozycji obniżenia ceny drewna za 1m3. 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów 
wymiaru podatku rolnego na 2025 r.

Temat przedstawiła Agnieszka Kuryś- inspektor w Urzędzie Gminy.

Pani Agnieszka Kuryś poinformowała , że  średnia cena żyta wg komunikatu Prezesa GUS 
wynosi  86,  34  zł  za  1  dt.  i  zmalała  w  stosunku  do  roku  poprzedniego  o  3,29  zł. 
Przedstawiła  kalkulacje,  z  której  wynika  ,  że  obniżka  ceny  żyta  o  1  zł  skutkuje 
zmniejszeniem wpływów do budżetu gminy o 11.722,27 zł. Radni przedyskutowali kwestię 
ceny żyta i ustalili ją wstępnie na poziomie 84 zł za 1 dt. 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem uchwały. W 
związku z brakiem połączenia internetowego głosowanie w tym punkcie odbyło się poprzez 
wyczytanie nazwisk radnych w kolejności alfabetycznej i oddanie przez nich głosu „za”, 
„wstrzymuję się” lub „jestem przeciw”. 

Rada Gminy Poświętne w jawnym głosowaniu 13 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”, przy 1 
głosie „wstrzymującym się” przyjęła uchwałę  w sprawie obniżenia średniej  ceny skupu 
żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2025 r  (uchwała  VII/56/2024 i protokół z 
głosowania w załączeniu).

Ad. 15. Przedstawienie informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy 
Poświętne  w  roku  szkolnym  2023/2024  w  tym  o  wynikach  nadzoru 
pedagogicznego oraz egzaminów ośmioklasisty. 

Temat przedstawiła Justyna Ożarowska- podinspektor w Urzędzie Gminy.

Informacje o  o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Poświętne w roku szkolnym 
2023/2024  odczytała  pani  Justyna  Ożarowska.  Informacja  dotyczyła  bazy  lokalowej, 
zestawienia liczby uczniów w oddziałach, realizowanych zajęciach, projektach, programach 



i akcjach szkolnych. Pani dyrektor szkoły wypowiedziała się na temat kadry nauczycielskiej 
m.in.  o  liczbie  zatrudnionych  nauczycieli,  poziomie  wykształcenia  i  stopniach  awansu. 
Poinformowała również o wynikach egzaminów ośmioklasistów. Na koniec pani  Justyna 
Ożarowska  omówiła  kwestię   dowozu  dzieci  do  szkoły,  wyposażenia  szkoły  oraz 
dofinansowania kosztów kształcenia młodocianych pracowników. 

Radni nie wnieśli uwag do przestawionej informacji.

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
międzygminnego.

Wójt Mariusz Gołaszewski  poinformował,  że Gmina Poświętne chce  przejąć obowiązek 
utrzymania  0,5 km drogi  należącej  do gminy Sokoły.  W zamian za to Gmina Sokoły 
przejmie tej samej długości odcinek drogi należący do Gminy Poświętne. To rozwiązanie 
jest korzystne ze względów ekonomicznych. 

Przewodnicząca  Rady   poprosiła  panią   Agnieszkę  Ostrowską  z-cę  Przewodniczącego 
Komisji  Rozwoju Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii w sprawie 
projektu uchwały. Komisja zaopiniowała powyższą uchwałę pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem uchwały.

Rada Gminy Poświętne w jawnym głosowaniu 14 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”, przy 0 
głosach „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę   w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia  międzygminnego  (uchwała  VII/57/2024 i  protokół  z  głosowania  w 
załączeniu).

Ad. 17. Przedstawienie informacji o pracy wójta pomiędzy sesjami Rady Gminy.

Wójt Mariusz Gołaszewski poinformował, że pracujemy nad budżetem 2025 r., projektami 
które gmina będzie realizować. Wspomniał o jubileuszu par małżeńskich i najważniejszych 
realizowanych na ten czas inwestycjach m.in.  o remontach świetlic  wiejskich,  placu w 
Muzyłach i  inwestycjach drogowych.

Ad. 18. Interpelacje i zapytania Radnych.

Nie było żadnych pytań i interpelacji.

Ad. 17. Sprawy różne.

Wójt wspomniał o spotkaniu z mieszkańcami  w Brzozowie i  podejmowaniu wspólnych 
inicjatyw  z  korzyścią  dla  gminy  i  mieszkańców.  Odpowiedział  na  pytania  dotyczące 
problemu z zasilaniem niektórych miejscowości i utrudnionym przejazdem przez niektóre 
odcinki dróg, oczyszczeniem stawu oraz instalacją lamp solarnych.

Ad. 18. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy Poświętne.

Ponieważ, radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały Przewodniczący 
Rady Gminy  zarządził głosowanie. 

Rada Gminy Poświętne w jawnym głosowaniu 14 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”, przy 0 
głosach „wstrzymujących się” przyjęła protokół z VI sesji Rady Gminy Poświętne.



Ad. 19. Zamknięcie obrad.

O godz. 13:41 Przewodnicząca Rady zamknęła obrady VII sesji Rady Gminy Poświętne. 

Protokołowała: Monika Łapińska


